
General forsamling Aros Historical Fencing Guild 

Kasper siger velkommen. 

Den nuværende board: 

- Kasse: Adam 

- Chair: Casper 

- Sekretær: Darko 

- Suppleant: Rene 

Valg af dirigent og referent: 

- Rene: dirigent 

- Darko: referent 

Hvad skete der i 2019: 

- Vi fik skabe i hallen til udstyr – noget vi gerne ville fra sidste år 

- Vi fik en masse udstyr til klubben. Nu har vi 2 fulde sæt – også noget vi gerne ville fra 

sidste år. 

- Fik en ekstra time til hallen, som vi gerne ville fra sidste år. 

- Vi har ikke badges og T-shirts 

- Vi har fået cirka 8-10 nye igennem døren og har bevaret en god del af dem. 

- Vi har mistet nogle vigtige gamle medlemmer, eks. Simon som flyttede til Belgien 

- Vi har ikke indkrævet ligeså meget kontingent – underligt nok, når vi har flere medlemmer. 

o Man skal betale for medlemskab i de seneste 3 måneder for at kunne vælge 

- Vi samarbejdede med HEMA Esbjerg til at co-hoste DM i Odense. 

- Vi hostede et enkelt træningsgilde med HEMA Esbjerg og nogle få personer fra Aalborg. 

Årsrapport til godkendelse: 

- Godkendt! 

Forelæggelse af budget til det kommende år til godkendelse: 

Forslag: 

- Badges 



- Turnering? – det har vi ikke overskuddet til i år 

- Tatami måtter til cutting? – er allerede købt. 

- Messers til klubben? – ikke nu, vi skal have en anden (end Kasper) til at kunne instruerer 

folk i det før det bliver relevant. 

Godkendt liste: 

- 4 dussacks – 3600 kr. 

- Badges (30 stk.) – loft 500 kr. 

- Tatami mats (20 stk.) – (Det er allerede betalt og købt) Ca. 1000 kr. 

Godkendt! 

Kontingent – ændringer?  

- Nej. 

- Vi skal blive bedre til at få folk til at betale for kontingent.  

o Ansvarlig: Darko 

Behandling af indkomne forslag: 

- Ændring til vores Facebook: GODKENDT! 

o Flytte officielle events til den åbne FB side. 

o Rydde op i den lukkede FB gruppe for inaktive medlemmer – 1 gang om året. 

▪ Sende en besked til alle medlemmer for at få bekræftet deres aktivitet. 

▪ Rene tager sig af dette. 

o Vi skal have et link fra den åbne FB side til den lukkede FB gruppe. 

▪ Leif tager sig af dette. 

 

- GDP – vi skal slette inaktive medlemmers informationer og vi skal have deres tilladelse til 

at bruge billeder af dem. Casper skal sætte et dokument op på hjemmesiden om dette. 

- Kontakt til DFF – vi skal bruge folk til at være kontaktpersoner: 

o Foreslaget er, at vi har flere personer, der kan dele byrden, så man kun skal rejse en 

gang om året. 

o Task force: 

▪ Darius 



▪ Darko 

▪ Leif 

▪ Kasper 

▪ Morten – ekstra hvis muligt. 

- Sørge for at Laurentiusgildets wiki-side ikke omhandler os. 

o Leif tager sig af dette. 

- Gøre Simon Schowanek til et æresmedlem af klubben: GODKENDT. 

Valg af formand: 

- Kasper – genvalgt 

Valg af suppleant 

- Rene – genvalgt 

Valg af revisor: 

- Anders - genvalgt 

Øvrig business: 

Task-forces: 

- Quatermaster, der skal lave en liste over klubbens udstyr. 

o Quatermaster: Darko 

- Nogle folk, der finder koder til ting vi skal have adgang til og centralisere det. 

o Webpage 

o FB 

o Klub email 

o DGI 

o Foreningsportalen 

o Nem-id 

o Regnskabsprogrammet 

o Google-drive (google konto) – flyttes til en konto/plads der ikke er Caspers private 

parts. 

o Starte en YouTube-kanal til vores videoer, så de ikke fylder i vores drive. 

▪ Taskforce: 



• Leif 

• Kasper 

 

- Adam har brug for en, der kan lærer fra ham, så vi har en der kan være treasurer næste år. 

o Ingen frivillige ved bordet. 

o Vi skal finde en i løbet af året. Inden 1. Sep. (det er deadline) 

- Apprentice til vores instruktorer: Når Casper ikke er der: Darko vil undervise i hvordan man 

instruerer nybegyndere I 20 minutter efter kl. 21. 

o Leif 

o Anders 

- Kan vi få endnu en nøgle til skolen: 

o Casper vil spørge pedelen om endnu en nøgle. 

Mødet afsluttes. 


